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Americká Sněmovna reprezentantů schválila rozpočet
1,7 bilionu dolarů na rok 2023

infokuryr.cz/n/2022/12/25/americka-snemovna-reprezentantu-schvalila-rozpocet-17-bilionu-dolaru-na-rok-2023

Sněmovna reprezentantů USA schválila vládní výdaje ve

výši 1,7 bilionu dolarů na fiskální rok 2023, uvádí The

Guardian. Nyní ji bude muset podepsat americký prezident

Joe Biden.

Sněmovna reprezentantů Kongresu USA po Senátu schválila návrh

rozpočtu země na fiskální rok 2023, který skončí v září, ve výši asi 1,7

bilionu dolarů, uvádí The Guardian. Projekt počítá s přidělením 44,9

miliardy dolarů na pomoc Kyjevu.

Návrh zákona bude nyní zaslán k podpisu americkému prezidentovi

Joe Bidenovi. V pátek již Biden podepsal samostatný zákon o

krátkodobých výdajích, aby dal Kongresu více času na schválení

legislativy o financování.

Podle publikace bylo schválení zákona „ posledním aktem “ pro

druhé funkční období Nancy Pelosiové jako předsedkyně Sněmovny

reprezentantů. Republikánská strana převezme kontrolu nad

Sněmovnou reprezentantů příští rok a současný vůdce menšin Kevin

McCarthy usiluje o její odstranění.
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Podle listu The Guardian byl McCarthy jedním z těch, kteří návrhu

rozpočtu vytýkali výši financí a priority v něm obsažené. Republikán

se vyslovil proti nadměrnému utrácení a odsoudil je za to, že nabízí

příliš málo k omezení nelegálního přistěhovalectví a toku fentanylu

přes americko-mexickou hranici.

” To je monstrum, což je jeden z nejhanebnějších činů, jaké jsem kdy

v tomto těle viděl ,” komentoval McCarthy návrh rozpočtu.

V reakci na to však Pelosiová poukázala na „ velké potřeby

země “. ” Bylo smutné, když jsem ho slyšel říkat, že tento

zákon je tou nejhanebnější věcí, kterou lze ve Sněmovně

reprezentantů vidět ,” řekla Pelosiová, než naznačila, že McCarthy

musel zapomenout na útok na Kapitol 6. ledna 2021.

Biden přivítal schválení zákona a označil jej za důkaz toho, jak

mohou republikáni a demokraté spolupracovat. ” Těším se na

pokračující pokrok obou stran v příštím roce, ” řekl prezident.
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